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Tisztelt Elnök Asszony!

"Utófinanszírozás helyett indokolatlan előfinanszírozás" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani László Csaba pénzügynúniszterhez . A kérdésre írásban
várom válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Budapest, 2003 . november 21.

K/6593 .

írásbeli kérdés

Az ÁAK finanszírozása az NA Rt-től kapott vitatott pénzátutalásig - minden más
költségvetési pénzzel gazdálkodó szervezethez hasonlóan - utólagos volt, azaz a pénzt ez a
szervezet is a szerződések megkötését, a teljesítéseket, stb . követően kapta meg. Teljességgel
érthetetlen, hogy ebben az esetben miért tettek kivételt és miként fordult az elő, hogy előre
átutalták a 13 milliárd forintot . Bognár úr állítása szerint a 2002-es pénzzel feljavították az
ÁAK 2003-as költségvetését . Ezzel azonban kijátszották a költségvetési törvényt . A
kisajátításokra átadott pénzből ugyanis az ÁAK alig használt fel valamit erre a célra, hiszen
ez* a pénzt befektetésre adta át a K&H Brókernek .

Ezért kérdezem a Pénzügyminiszter urat : szabályos volt-e, hogy az NA Rt. az addigi
utófinanszírozási módhoz képest áttért az előfinanszírozásra,

valóban szükséges volt-e a költségvetési törvényt
megkerülni, és még 2002-ben átutalni a pénzt az ÁAK-hoz,

a kisajátításokra átadott pénzből az ÁAK mennyit
fordított a szerződésben meghatározott célra?

Tisztelettel várom válaszát!

ártó Péter
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